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Dr. Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„Kérem, hogy a nedves típusú maculadegenráció kezelésére bevált Lucenti s
intravitreális injekció adásának ellátási területébe — kiemelt központként Vas
Megyében — a Markusovszky Kórház Szemészeti Osztálya is bekerüljön . ”
címmel a Házszabály 91 . §- a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Réthelyi
Miklós miniszter úrhoz. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az előző parlamenti ciklusban is több alkalommal, a mostaniban 2010.
december 16-án próbáltam a nedves típusú „makuladegenerációs ” betegek
kezelése feltételeinek javítását elérni . A helyzet megoldása karnyújtásnyira van .
Most az alábbi levelet kaptam Dr . Bátor György főorvostól a nedves típusú
makuladegenráció kezelésével kapcsolatban.

„ Tisztelt Dr. Puskás Tivadar Országgyűlési Képviselő Úr!

Tájékoztatni szeretnélek, hogy tudomásunkra jutott, hogy a nedves típus ú
maculadegenráció kezelésére bevált Lucentis intravitreális injekció tételes
elszámolásra került. Ismételten szeretnénk kérni közbenjárásodat, hogy
Vas Megyében a Markusovszky Kórház is belekerüljön az ellátási
területbe, kiemelt központként.
Az OEP Finanszírozási Osztály főosztályvezetője Dr. Varga Péter.
Szakmai indokaink: A Kórház rendelkezik a gyógyszer beadás i
feltételekkel .
A 2009-es és 2010-es évben az Országos Éves Szemorvostársasági ülése n
beszámoltunk a Lucentissel szerzett tapasztalatainkról a nedves típus ú
maculadegenrációs betegeinkről.
2010-ben A Magyar Tudományos Akadémia Vas Megyei Tudományo s
Testülete szervezésében számoltunk be Az időskori maculadegenerációs



betegek helyzetéről Vas Megyében, ami szintén tartalmazta a Lucenti s
kezeléseinket.
2010-ben Markusovszky pályamunkák témája is a nedves típusú macul a
degenerációs betegek és egyben a Lucentissel szerzett tapasztalatainka t
foglalja össze, mellyel a főorvosi kategoriában 2 . helyezést értünk el.
Több mint 4 éve folyik Lucentis kezelés Vas megyében (a betegek
egyénileg finanszírozták a kezelésüket), melyr ől a szakmai fórumokon
számoltunk be .

Segítségedet megköszönve :

Tisztelettel:

Bátor György
osztvez. főorvos "

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, a felsorolt érvek alapján támogatni szíveskedjék, hogy a nedves típus ú
makuladegenráció kezelésére bevált Lucentis intravitreális injekció adásána k
ellátási területébe – kiemelt központként Vas Megyében – a Markusovszk y
Kórház Szemészeti Osztálya is bekerüljön !

Segítségét köszönöm!
Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012. március 5 .

Dr. Puskás Tivadar
Kereszténydemokrata Néppárt
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